
S SEPTEMBRSKE SKUPŠČINSKE SEJE

V ospredju vprašanja
in predlogi delegatov

Na tretjem skupnem zasedanju so se zbori
občinske skupščine zbrali 19. septembra. Po
ugotovljeni sklepčnosti (udeležba ni bila pre-
več številna, čeprav so bili zbori sklepčni) so
delegati brez pripomb odobrili skrajšani zapis-
nik prejšnjega zasedanja.

Vprašanj, pobud in predlogov delegatov je
bilo zopet izjemno veliko in nehote se zdi, da
ta točka postopoma postaja najpomembnejši
del skupščinskega zasedanja. Tudi mi name-
njamov tej točki dnevnega reda poseben čla-
nek. Čeprav je bi!a informacija o družbeno-
ekonomskem položaju podjetij v prvem pol-
letju podana le ustno - podatki pa so več kot
zaskrbljujoči - je bilo pričakovati delegatsko
razpravo. Res so imeli delegati pred seboj
stališča in predloge skupščinskega odbora za
družbenoekonomske odnose, ki se je med
drugim zavzel za to, da bi novonastajajočim
podjetjem veljalo nuditi več stimulativnih
spodbud v okviru občine, aktivnejši pa bi mo-
rali biti tudi pri pobudah in spremembah davč-
ne politike in zakonodaje, a to najbrže le ne
opravičuje raolka. Z dvema vzdržanima glaso-
voma je bila informacija sprejeta.

Brez pripomb a z dvema vzdržanima glaso-
voma pa je bil sprejet predlog odloka o spre-
membah in dopolnitvah odloka o ureditvi do-
ločenih vprašanj s področja obrti.

Razprave tudi ni bilo pri naslednjih treh
točkah. Tako je bil sprejet sklep o razdružitvi
tmovske šole v dve samostojni (OŠ Trnovo in
OŠ Kolezija), sklep o preimenovanju osnovne
šole X. SNOUB Ljubljanske v osnovno šolo
Trnovo ter predlog odloka o spremembah in
dopolnitvah odloka o določitvi šolskih okoli-
šev osnovnih šol v občini.

Razprava se je pravzaprav razširila ob os-
nutku odloka o zazidalnem načrtu za območje
urejanja VS 2/12 Sibirija. Delegatka KS Zele-
ni log (ta zazidalni načrt se nanaša na to KS) je
podpria osnutek odloka in predlagala njegovo
prekvalifikacijo v predlog. Skupščinski odbor

za urejanje prostora in varstvo okolja pa je
predlagal sprejem osnutka s tem, da predlaga-
telj do predloga prouči vsebinske pripombe, ki
se nanašajo na to, da ima Cesta II. cesarjev
najmanj 7 metrov široko cestišče, da se obvez-
no izvede plinifikacija, da bo protihrupna zaš-
čita iz nasipa zemlje, prouči nevarnost stolet-
nih voda... Po burni a strpni razpravi med
Jožico Zrim - delegatko KS Zeleni log, Jože-
tom Kuraltom - predstavnikom odbora, Ciri-
lom Staničem delegatom KS Kolezija in čla-
nom IS Egonom Breintenbergerjem, je pred-
sednik skupščine dal na glasovanje predlog, da
se sprejme osnutek, do predloga pa prouči
rešitev za Cesto dveh cesarjev in problem
stoletnih voda. S tem so se delegati strinjali,
proti je glasovala le delegatka KS Zeleni log.
saj se s tem zavlačuje sprejem odloka.

Delegati so nato sprejeli tudi stališča in
pripombe do gradiva mestne skupščine.
H gradivu o izhodiščih za aktivno socialno
politiko mesta je po mnenju izvršnega sveta
potreben poseben poudarek pri zagotavljanju
pogojev življenja, zato je med nosilce poleg
oblasti potrebno vključiti tudi podjetja. Še
posebno skrb pa je potrebno zagotavljati pr-
vim iskalcem zaposlitve, invalidnim ose-
bam... V stališčih skupščinskega odbora pa je
zapisano, da se občinam vrnejo določene pri-
stojnosti za ustvarjanje in izvajanje socialne
politike, odnosno, da se naloge razdelijo na
več nivojev in odgovornosti. Med pripomba-
mi, ki jih je pristojni skupščinski odbor name-
nil poročilu o uresničevanju politike cen na
področju komunalnega in stanovanjskega go-
spodarstva, da izdvajamo zahtevo, ki so jo
delegati podprli in sicer, da mestni izvršni svet
v najkrajšem možnem času uskladi interese
mesta in občin na področju gospodarske infra-
strukture, tako da se gospodarske dejavnosti.
ki so odvisne od tržnih dejavnikov, čim prej
izločijo iz dejavnosti javnih podjetij in posluje-
jo preko trga.


